
گرمای لیگ و تیم ملی

 دربی صدم پایتخت در حالی به نفع پرسپولیس تمام شد 
که می توان گفت برد یک بر صفر شاگردان گل محمدی تا 
حدودی احتمالات قهرمانی را به هم ریخت. سپاهان با یک 
بازی کمتر و 55 امتیاز در رده دوم قرار گرفته و استقلالی که 
شانه به شانه سپاهان در این فصل پیش آمده بود با همین 
امتیاز در رده سوم ایستاده است. سپاهان امروز به مصاف ملوان 
خواهد رفت. بازار صدر جدول بسیار داغ شده و این مساله 
می تواند به امیر قلعه نویی برای انتخاب بازیکنانی از دل لیگ 
برتر کمک کند. هر چند اسکلت تیم ملی لژیونرها هستند 
اما بازیکنان لیگ برتری حالا که سرمربی داخلی برای تیم 
ملی فوتبال کشورمان انتخاب شده است امیدوارند تا جایی 
در ترکیب تیم ملی برای گرمای لیگ و تیم ملی دربی صدم 
پایتخت در حالی به نفع پرسپولیس تمام شد که می توان گفت 
برد یک بر صفر شاگردان گل محمدی تا حدودی احتمالات 
قهرمانی را به هم ریخت. سپاهان با یک بازی کمتر و 55 امتیاز 
در رده دوم قرار گرفته و استقلالی که شانه به شانه سپاهان در 
این فصل پیش آمده بود با همین امتیاز در رده سوم ایستاده 
است. سپاهان امروز به مصاف ملوان خواهد رفت. بازار صدر 
جدول بسیار داغ شده و این مساله می تواند به امیر قلعه نویی 
برای انتخاب بازیکنانی از دل لیگ برتر کمک کند. هر چند 
اسکلت تیم ملی لژیونرها هستند اما بازیکنان لیگ برتری حالا 
که سرمربی داخلی برای تیم ملی فوتبال کشورمان انتخاب 
شده است امیدوارند تا جایی در ترکیب تیم ملی برای حضور 
در رقابت های جام ملت های آسیا داشته باشند. چند هفته به 
لیگ برتر مانده و از حالا روی کاغذ هم نمی توان قهرمان را 
مشخص کرد. سپاهان در فصل های گذشته نشان داده اگرچه 
مدعی قهرمانی است اما در هفته های پایانی احتمال دارد که 
رقابت را به حریفان دیگر واگذار کند. چند هفته به لیگ برتر 
مانده و از حالا روی کاغذ هم نمی توان قهرمان را مشخص 
کرد. سپاهان در فصل های گذشته نشان داده اگرچه مدعی 
قهرمانی است اما در هفته های پایانی احتمال دارد که رقابت 

را به حریفان دیگر واگذار کند.

آرمان ملی:صدمین دربی پایتخت روز گذشته در ورزشگاه 
آزادی برگزار شد و تیم پرسپولیس موفق شد تیم استقلال را با 

نتیجه یک بر صفر شکست دهد.
   گزارش بازی 

حساس ترین دربی فوتبال در سال های اخیر در حالی برگزار 
می شد که هر سه نتیجه ممکن در این بازی می توانست به نفع 
یک تیم باشد زیرا تساوی در این دیدار در واقع به نفع رقیب این 
دو تیم در راه قهرمانی یعنی سپاهان بود و همین مورد دلیلی 
بود که دو تیم از همان ابتدای بازی یک بازی هجومی را به 
نمایش بگذارند و به دنبال برد باشند. در نیمه نخست دو تیم 
از همان دقایق آغازین بازی رو به جلویی به نمایش گذاشتند و 
چه پرسپولیس و چه استقلال از سمت چپ خود بیشتر از سمت 
راست روی دروازه حریف طراحی حمله داشتند. با این وجود اما 
زهر حملات دو تیم به آن شکلی نبود که خطر بسیار خطرناکی 
روی دروازه حریف ایجاد کند تا نیمه نخست بدون رد و بدل 
شدن گلی به پایان برسد. در نیمه دوم یحیی گل محمدی با به 
زمین آوردن عیسی آل کثیر به جای مهدی عبدی سرنوشت 
بازی را تعیین کرد. 5 دقیقه بعد از شروع نیمه دوم اشتباه رافائل 
سیلوا روی دفع توپ منجر به ضد حمله پرسپولیس و در نهایت 
گلزنی آل کثیر شد. پرسپولیس که گل اول بازی را زده بود 
در ادامه عقب کشید تا فضا را برای بازیکنان استقلال و خلق 
موقعیت این تیم ببند و در سوی دیگر استقلال هرچه مهاجم 
بلند قد داشت به زمین آورد تا از توپ های ارسالی و هوایی برای 
گلزنی استفاده کند. با این وجود اما استقلال در خلق موقعیت 
های خطرناک ضعیف عمل کرد تا این پرسپولیس باشد که با 
این سه امتیاز حیاتی خود را در کورس قهرمانی حفظ کند و حالا 

رقابتی دو تیمه با سپاهان برای قهرمانی شکل دهد
  حاشیه ها 

یحیی گل محمدی و ریکاردو ساپینتو تقریباً روی تمام 
سوت های داور اعتراض شدیدی به پیام حیدری داشتند که 
متعاقباً با واکنش و شعارهایی نیز از سوی هواداران علیه داور 
همراه می شد. در این بین سایر اعضای کادر فنی دو تیم نیز 
همراه با سرمربی خود با هر تصمیم داور به کنار خط می رفتند 
و اعتراض خود به داوری را نشان می دادند که هر بار وحید 
کاظمی داور چهارم این بازی سعی در آرام کردن نیکمت های 
دو تیم داشت. ریکاردو ساپینتو که همواره با عکس العمل های 
خود در کنار خط جنجال آفرین بوده است، امروز نیز جنب و 
جوش بسیار فراوانی کنار خط داشت و با حرکاتی عجیب به 
سوی داور چهارم و کمک داور اعتراض خود نسبت به سوت های 
پیام حیدری را نشان می داد. به دلیل استحکام ضعیف طبقه 
دوم ورزشگاه آزادی و خطر سقوط به خاطر ازدحام زیاد 
تماشاگران، هواداران پرسپولیس سکوهای خود را ترک کردند. 
پیش از آغاز نیمه دوم بخش های زیادی از طبقه دوم تخلیه شد. 
این عده بعد از تخلیه آن بخش به سمت دیگر که پشت دروازه 

بود هدایت شدند.

  نظر ساپینتو
 ریکاردو ساپینتو پس از شکست یک بر صفر تیمش مقابل 
پرسپولیس اظهار داشت: بازی متعادل بود و آنها )پرسپولیس( 
چند موقعیت خطرناک داشتند، ما هم موقعیت  و فرصت های 
خطرناک بیشتری داشتیم و اگر پاس بهتری می دادیم 
می توانستیم گل بزنیم. تساوی در نیمه اول را می توانیم بپذیریم. 
وی افزود: در نیمه دوم، پرسپولیس گلی زودهنگام زد. لحظه ای 
که خیلی خوش شانس نبودیم و توپ به پشت صالح حردانی و 
سپس تیر دروازه خورد. یک موقعیت و یک گل، دربی همین 
است و برای ما این اتفاق افتاد. ما سه امتیاز را می خواستیم و 
حتی مساوی برای ما خوب نبود. پس از گل پرسپولیس، آنها 
از هر راهی که می توانستند به دفاع کردن پرداختند. ما سعی 
کردیم موقعیت سازی کنیم، ولی ما شانسی برای استفاده از 
کامبک نداشتیم. سرمربی تیم فوتبال استقلال خاطرنشان 
کرد: پیام حیدری داور خوبی است و از او خوشم می آید، ولی 
همه خطاها علیه ما بود. در دربی همه چیز متفاوت است. در 
دربی باید از شانس های تان استفاده کنید. آنها یک موقعیت 
داشتند و یک گل زدند. برای ما رسیدن به قهرمانی سخت شد. 
با این حال باور داریم و تا پایان می جنگیم. ساپینتو پس از اتمام 
صحبت های ابتدایی اش درباره دربی حاضر به پاسخگویی به 

سؤالات خبرنگاران نشد و نشست خبری را ترک کرد
  صحبت گل محمدی

 یحیی گل محمدی پس از پیروزی یک بر صفر پرسپولیس 
مقابل استقلال در دربی 100 در نشست خبری این بازی اظهار 
داشت: قبل از اینکه درباره بازی بخواهم صحبت کنم، ابتدا از 
همه هواداران مان تشکر می کنم، چون جو خیلی خوب و انرژی 
مثبتی برای ما به وجود آوردند و فکر می کنم هواداران هر دو تیم 

شور و اشتیاق زیادی به بازیکنان دادند تا بازی خوبی انجام شود. 
از همه هواداران داخل استادیوم تشکر می کنم. وی ادامه داد: 
بازی سختی برای هر دو تیم بود، اما ما کار را خیلی خوب شروع 
کردیم. هوای گرم امروز هم روی کیفیت هر دو تیم تأثیر منفی 
گذاشته بود. چمن ورزشگاه خشک بود و توپ حرکت نمی کرد.

بازی پایاپایی بود، ولی فکر می کنم ما تسلط بیشتری روی 
توپ داشتیم و البته گردش توپ مان بیشتر بود. در شروع نیمه 
دوم هم چیزی که برای ما مهم بود گرفتن سه امتیاز بود و در 
رختکن بچه ها این اراده را داشتند که از بازی با برد بیرون بیایند 
و خودشان را با ذهنیت خیلی خوبی آماده کرده بودند. سرمربی 
تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان کرد: بازیکنانم با ذهنیت 
خوبی در نیمه دوم وارد زمین شدند و خوشبختانه به گل هم 
رسیدیم و بعد از آن نیز حریف فشار بیشتری آورد، ولی بازیکنان 
ما در خط دفاع و دروازه اکثر توپ ها را دفع کردند و خدا را شکر 
توانستیم سه امتیاز بازی را کسب کنیم. از بازیکنانم تشکر 
می کنم، چون تحت فشار زیادی برای پیروزی بودند و حق شان 
را هم گرفتند. این برد را به تک تک هواداران پرسپولیس تبریک 
می گوییم. گل محمدی در واکنش به این موضوع که با برد دربی، 
داستان قهرمانی بین پرسپولیس و سپاهان ادامه خواهد داشت و 
همین طور سرخپوشان در جام حذفی هم شانس قهرمانی دارند، 
گفت: تنها چیزی که به آن فکر می کنیم این است که سه بازی 
آینده را ببریم و این وظیفه اصلی ماست. اصلًا تمرکزمان  روی 
همین سه بازی است و باید کار خودمان را انجام دهیم. در هر 
صورت باید امیدوار باشیم تا سپاهان هم امتیاز از دست بدهد. اما 
اولین کاری که وظیفه داریم انجام دهیم 3 بازی آینده را با برد 
از زمین بیرون بیاییم و فکر می کنم اتفاقات فوتبالی هم باعث 

می شود تا در نهایت قهرمان شویم.
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پرسپولیس یک - استقلال صفر

 قرمز ها فاتح دربی 100 

 حسین طیبی از آن دسته بازیکنانی است 
که همیشه صحبت های جالب و تازه ای دارد؛ 
کسی که وحید شمسایی پس از سرمربیگری 
تیم ملی فوتسال، بازوبند کاپیتانی را در اختیار 
او قرار داده و به  عنوان باتجربه ترین بازیکن و 
بهترین بازیکن این روزهای ایران، در لالیگا 

اسپانیا به میدان می رود.
  حضور اتفاقی در فوتسال؟

اصلا فوتسال را دوست نداشتم و به زور من را 
به سالن های مشهد می برُدنند تا بازی کنم! یک 
زمان که آقای شمس همزمان سرمربی تیم ملی 
و علم و ادب مشهد بودند، مربی من در فوتبال 
که آقای بی غم بودند و مدیون ایشان هستم، 
قرار شد با تیم فوتسال امید علم و ادب مشهد 
بازی کنیم و تیم ما چمنی بود. پس از ما تیم 
بزرگسالان علم و ادب بازی داشت که همان 
زمان با وجود اینکه چمنی بازی می کردم، 
آقای شمس گفتند بیا فوتسال. برادر من هم 
ابومسلم بازی می کرد و آقای بی غم خیلی 
نقش داشت تا من به فوتسال بیایم. خیلی 
جالب بود که یک هفته با تیم امید علم و ادب 
مشهد تمرین کردم، آقای شمس گفت که به 
تیم بزرگسالان بروم. برای یک مسابقه بعد در 
لیگ برتر بزرگسالان، همان سال در تیم های 
ملی جوانان، امید و بزرگسالان بازی کردم 
که تمام این اتفاقات در یک ماه افتاد. شرایط 
خیلی خوب بود که بعد هم آقای علی افضلی 
کمک زیادی به من داشت تا با بازی های زیاد 

در تیم ملی بمانم.

 نقطه عطف با انتقال به »غیرت« 
من خیلی مصاحبه نمی کنم و شاید اولین بار 
باشد. یک زمان که فوتسال را شروع کردم و یک 
دفتری دارم که هنوز هم نگه داشتم، نوشتم 
که دوست دارم. »غیرت« پرافتخارترین تیم 
اروپا بود که همه بازیکنان تاپ برزیلی بودند 
و فقط دو بازیکن قزاق داشتند. وقتی پیشنهاد 
رسید اصلا فکر نکردم و واقعا خوشحال بودم. 
خیلی انگیزه داشتم. وقتی در روسیه بودیم، 
بازیکنان ایرانی ستاره های آنجا بودیم ولی 
به رختکن غیرت که رفتم 14 بازیکن از نظر 
اسمی و فوتسالی در دنیا بزرگ بودند. اولین 
تمرین که تمام شد به مدیر برنامه ام گفتم یک 
کاری کن برگردم چون جو خیلی سنگین بود 
و نگاه آنها فقط به بازیکنان برزیلی و اسپانیایی 
بود و زیاد به دیگر بازیکنان توجهی نداشتند. 
روزهای خیلی سختی داشتم و سه، چهار ماه 
این شرایط بود. خودم این موضوع را حس 
کردم و به مرور زمان خیلی بهتر شد و اتفاقات 

خوبی افتاد. 
 با »غیرت« آقای گل

یک جام اروپا، فوتسال به من بدهکار هست. 
چهارمی، دو بار سومی و یک نایب قهرمانی 
را تجربه کردم و امیدوارم با پالما به قهرمانی 
برسم. آرزوی من است و دوست دارم این اتفاق 
بیفتد. آنقدر در غیرت برای من اتفاق خوب 
فردی و تیمی افتاد. با غیرت آقای گل، بهترین 
خارجی، جزو 10 بازیکن تاریخ این باشگاه 
و جزو بهترین های اروپا و جهان شدم و تنها 

افسوس من نرسیدن به جام بود، با اینکه به 
جام دست زدم.

 چرا حضور در بنفیکا
آدمی هستم که چالش را دوست دارم. در 
غیرت راحت بودم و جا افتادم و می خواستم 
باید  بیفتد. من  برای من  اتفاق جدیدی 
زبان پرتغالی یاد می گرفتم و از صفر شروع 
می کردم. از نظر افتخار تیمی، جامی با بنفیکا 
کسب نکردیم و سوم اروپا شدیم ولی از نظر 
فردی خیلی شرایط برای من خوب بود. فقط 

بدشانسی ما، ناکامی در کسب جام بود.
 حضور در بارسا؟ 

از آینده خبر ندارم ولی تلاش کردم و در 
تیم های مطرح و قدرتمند دنیا بازی کردم 
و همیشه مقابل بارسلونا خیلی روز خوبی 
داشتم و دارم. با مصدومیت و روز عادی هم 
نمایش خوبی داشتم و شاید اتفاق بیفتد ولی 
نمی توانم درباره آینده صحبت کنم. همیشه از 
انتخاب  هایم راضی بودم ولی واقعا نمی توانم 

پیش بینی کنم
  شمسایی خیلی از ستاره های تیم 

ملی را کنار گذاشت
بازیکنان نسل قبل بهترین های دنیا بودند 
و پرکردن جای آنها خیلی سخت است که 
واقعا من افتخار داشتم کنارشان بازی کردم 
ولی بازیکنان جوان نیاز دارند با تجربه شوند و 
در یک رقابت بین المللی قرار بگیرند. من آدم 
روک وواضحی هستم و شاید خیلی ها ناراحت 
شوند ولی باید بگویم که متاسفانه خانواده 

فوتسال باهم خوب نیستند و این بزرگ ترین 
مشکل است. همین پیشکسوتان و خانواده 
فوتسال انقدر بعد از جام جهانی فشار بیش از 
حد به تغییر نسل گذاشتند، حالا فشار را روی 
این تیم هم گذاشتند. ما بزرگ تر از اسپانیا و 
برزیل و ایتالیا نیستیم که حتی نتوانست به جام 
جهانی برسد یا دو قهرمانی را از دست بدهد. 
بازیکن جوان باید تجربه کسب کند. نمی شود 
که با یک سال بازی به فینال جام جهانی 
برسد. وقتی تیم را جوان می کنید، نمی توانید 
هم جوان کنید و هم نتیجه بگیرید. کادر فنی 
تصمیم به جوان گرایی و تغییر نسل گرفته و 
این اتفاق افتاده و باید حمایت کنند. رسانه ها و 
جامعه فوتسال نباید فشار مضاعف بگذارند. من 
به آینده خیلی امیدوار هستم ولی این بازیکنان 
باید بازی کنند و با تجربه شوند. بازی با برزیل، 
اندازه 20 مسابقه تدارکاتی با آسیایی هاست. 
برای من سوال است الان که تغییر نسل اتفاق 
افتاده، باید حمایت شویم. فشار گذاشتن روی 
این تیم، منطقی نیست. در یک سال با تغییر 
نسل نمی شود به جام جهانی بروید. ما در جام 
جهانی برزیل را در شرایطی شکست دادیم که 
فیفا پس از آن مسابقه برای ما بلیت برگشت 
گرفته بود و هیچکس فکر نمی کرد آن برد 
بزرگ رقم بخورد. مشکل اصلی تیم ملی، 
خوب نبودن خانواده فوتسال باهم هستند و 
این شرایط ضربه می زند. اینکه نمایش الکی 
بدهیم که با یکدیگر خوب هستیم، به تیم ملی 

ضربه می زند. 

حسین طیبی:

حضور در بارسا؟  شاید اتفاق بیفتد

مبینا علی نسب عضو تیم ملی شطرنج  
کشورمان در خصوص شرایط فعلی این رشته 
ورزشی و انتخاب سرمربی جدید صحبت 

کرد. 
   در خصوص شرایط این روزهای 
فدراسیون شطرنج و بچه های شطرنج باز 

توضیح می دهید؟
 من در تعطیلات نوروزی به مسابقات اوپن 
اسپانیا دعوت شده بودم و تمام هزینه ها به جز 
بلیت رفت و برگشت بر عهده خود کشور 
میزبان بود. خیلی خوشحالم در آنجا دو رقابت 
خوب دادم. رقابت ها فوق العاده سطح بالایی 
داشت. کمتر از پنج ماه تا بازی های آسیایی 
زمان در پیش است اما با این وجود متاسفانه 
هنوز برنامه خاصی از طرف فدراسیون شطرنج 
برای ما ارسال نشده است. امیدوارم زودتر 
اردوها برای ما استارت بخورد تا بتوانیم روند 
تمرینی خوب پشت سر بگذاریم تا در نهایت 
این اتفاق منجر به کسب نتایج خوب از طرف 

ما شطرنج بازان در چین شود.
   چه نظری درباره انتخاب یک مربی 

روس دارید؟
ترام نیک، خودش جزو برترین بازیکنان 
شطرنج دنیا بوده و اگر به عنوان مربی تیم 
ملی انتخاب شود باید حضورش را به فال نیک 
گرفت. البته با توجه به روند پیشرفت خوبی 
که پسران ما در پیش گرفته اند اما فعلا 
اردویی برای آنان تشکیل نشده و چون مربی 
هم در کنارشان نیست این مساله می تواند 

یک اتفاق خوب برای ما قلمداد شود.
   چه هدفگذاری برای بازی ها دنبال 

می کنید؟
بازی های آسیایی باید در 2 بخش انفرادی 
و تیمی برگزار شود و بدون شک مسابقات 
هم سطح بالایی خواهد داشت. چین و هند 
را باید از جدی ترین رقبای خودمان در راه 
کسب مدال بدانیم. کار واقعا سخت است 
اما هدفگذاری خود من و سایر بچه ها در این 

است تا بهترین نتایج را به دست بیاوریم.
   آیا پیشنهاد خارجی دارید؟

 رشته شطرنج مانند دیگر رشته های 
ورزشی نیست و در مدت یک هفته پرونده 
مسابقات بسته می شود. من در سال گذشته 
در لیگ ترکیه بودم و همراه با تیمم در لیگ 
آن کشور مقام سوم را کسب کردیم. برای 
فصل آینده فعلا هنوز با پیشنهادی از طرف 

هیچ تیمی مواجه نشده ام.
   فدراسیون برای رفع مشکلات چه 

اقدامی کرده است؟
اوضاع چندان خوب نیست و باید امیدوار 
باشیم بهتر شود. حتی از طرف وزارت ورزش 
هم چنین رویه ای وجود دارد زیرا متاسفانه 
قول هایی داده شده اما هیچکدام تاکنون 
علمیاتی نشده است. گوش شنوایی برای حل 

مشکلات ما وجود ندارد. 

  کوتاه 
تسنیم: پاکو خمس در نشست خبری بعد از برتری یک بر 
صفر تراکتور مقابل پیکان، گفت: حریف برای زدن گل تساوی، 
باید خیلی شانس می آورد. نیمه اول خوب کار کردیم و باید چهار 
گل به ثمر می رساندیم. روی این موضوع باید کار کنیم که چرا 
نتوانستیم به گل های بیشتری برسیم. وی در پاسخ به سوالی 
مبنی بر دلایل روی آوردن تراکتور به شوت از راه دور در نیمه 
اول عنوان کرد: شوتزنی یکی از راه های گلزنی است. ما همه جوره 
روی دروازه پیکان موقعیت ایجاد کردیم و صرفاً به شوت زنی اکتفا 
نکرده بودیم. در نیمه اول که باد به نفع مان بود، روی شوتزنی 
برنامه ریزی کرده بودیم. سرمربی تراکتور در پاسخ به این سوال 
که »آیا شاهد تراکتور ایده آل شما بودیم؟« گفت: نمایش تراکتور 
در نیمه اول ایده آل بود؛ البته باید موقعیت های گلزنی را تبدیل 
به گل می کردیم، اما نیمه دوم شرایط جوی کار را سخت کرد. 
در مجموع بازی خوبی انجام دادیم و اگر می توانستیم ضربات 
نهایی را بهتر بزنیم، بازی چهار بر صفر می شد. خمس با بیان 
اینکه ما همواره برای زدن ضربات آخر تمرین می کنیم، تصریح 
کرد: برخی نواقص را می توان با تمرین بیشتر رفع کرد، اما گلزنی 
استعداد ذاتی است. امروز در تمام کنندگی مشکل داشتیم، 
وگرنه نتیجه دیگری رقم می خورد. وی  با تشکر از حمایت 
هواداران گفت: از تماشاگران به خاطر حمایت در زیر باران و 
هوای سرد تشکر می کنم. شاید هواداران دیگر تیم ها اینطور 
حمایت نمی کنند. با حضور آنان کار ما راحت می شود و امیدوارم 
در بازی با نساجی هم ما را حمایت کنند؛ چرا که به سه امتیاز 
بازی های آینده نیاز داریم. خمس در خصوص دلایل عدم حضور 
محمد عباس زاده در ترکیب اصلی و شایعات مطرح شده در این 
زمینه، گفت: من راجع به موضوعات جدی صحبت می کنم و در 
خصوص شایعات حرف نمی زنم. موضوع خاصی وجود ندارد. 
سرمربی تراکتور در پاسخ به این سوال که آیا قول قهرمانی در 
فصل بعد را می دهد؟ ادامه داد: دوست داشتم قول قهرمانی در 
فصل آتی را بدهم، ولی نمی توانم بابت نتایج قول بدهم. می توانم 
این اطمینان را بدهم که تلاش لازم را انجام خواهیم داد. وی در 
پاسخ به انتقاد یکی از خبرنگاران در رابطه با عملکرد هاشم نژاد 
و قنبری و عدم حضور عباس زاده در ترکیب اصلی، گفت: پست 
محمد عباس زاده با مهدی هاشم نژاد و قنبری متفاوت است و تا 
زمانی که من سرمربی هستم، در این رابطه تصمیم خواهم گرفت. 
فارس: گئورگی گولسیانی پس از پیروزی پرسپولیس در دربی 
100 گفت: بازی بسیار سختی بود. هر 2 تیم سعی داشتند به 
پیروزی دست یابند و پیروزی این مسابقه برای ما بسیار مهم بود. 

بیــن المــلل 
  لیونل مسی ستاره 35 ساله آرژانتینی پس از دو سال حضور 
در فوتبال فرانسه و تیم پاری سن ژرمن در راه بازگشت به تیم 
بارسلونا قرار دارد. روزنامه »اکیپ« درباره آینده کاپیتان قهرمان 
جام جهانی 2022 قطر می نویسد: فوتبال فرانسه افسوس مسی 
را خواهد خورد. اگر اوضاع تغییر نکند، او پاری سن ژرمن ار ترک 
خواهد کرد. پاریس هم از نبود او افسوس خواهد خورد حتی 
اگر در چشم بسیاری از هوادارانش این گونه به نظر برسد که 
با او ناعادلانه رفتار شد. پس از حذف زودهنگام پاری سن ژرمن 
از لیگ قهرمانان اروپا توسط بایرن مونیخ، هواداران افراطی 
پاریسی ها انگشت اتهام را به سمت مسی نشانه رفتند و در دو 
بازی بعد از آن، او را هو کردند. رسانه فرانسوی در ادامه زبان 
به انتقاد از سران پاری سن ژرمن گشوده و می نویسد: اتفاقات 
پیرامون مسی به دلیل شکست سیاست باشگاه در طول دو سال 
گذشته است چرا که آن ها از جنبه ورزشی این انتقال هزینه 
کردند تا به صورت گسترده ای برای ابعاد تجاری آن استفاده 
کنند. گفته شده به دلیل علاقه مسی برای حضور دوباره در 
بارسلونا و پس از عدم نتیجه در مذاکرات مربوط به تمدید قرارداد 
او با پاریسی ها، سران بارسا دست به کار شده اند و احتمالاً لئو 

بار دیگر پیراهن شماره 10 آبی واناری ها را بر تن خواهد کرد.

   گلزنی
مهدی طارمی پس از یک مسابقه غیبت در ترکیب 
پورتو که به خاطر پنج کارته بودن و محرومیت شنبه 
شب در بازگشت دوباره به جمع ۱۱ نفر اصلی تیمش 
درخشید و توانست یکی از گل های تیمش را به ثمر 

رساند.

 مهمان ویژه 
 پیروزی 2-0 شاگردان کارلو آنچلوتی مقابل سلتاویگو 
یک مهمان بسیار ویژه داشت. فرانچسکو تونی، اسطوره 
باشگاه رم و تیم ملی ایتالیا همراه با همسر خود با حضور 
در ورزشگاه سانتیاگو برنابئو تماشاگر پیروزی خانگی 

رئال بود.

              شکست سنگین
یاران عابدزاده که طی چهار هفته گذشته لالیگا 2 
اسپانیا یک شکست و سه تساوی داشتند، امیدوار 
به کسب پیروزی در دیدار خانگی مقابل آندورا 
بودند ولی در دیداری یک طرفه با 4 گل شکست 

خوردند. 
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 ماهی ۱۰۰ میلیون  
حقوق مربی خارجی کبدی 

ایسنا: شایلا جین هندی سرمربی تیم ملی 
کبدی زنان ایران ۶ اردیبهشت به ایران خواهد 
آمد. شایلا جین قرار است ملی پوشان کبدی ایران 
را برای بازی های آسیایی هانگژو چین آماده کند. 
این سرمربی هنوز قراردادی با فدراسیون ایران 
ندارد و قرار است با حضور در ایران توافق های 
لازم انجام شود اما به گفته رئیس فدراسیون 
احتمالا مبلغ قرارداد این مربی برای حدود 
یکماه 2 هزار دلار معادل 100 میلیون تومان 
خواهد بود.  این مربی تا بازی های آسیایی هدایت 
تیم ملی را برعهده خواهد داشت. تیم ملی کبدی 
زنان ایران با هدایت جین در بازی های آسیایی 
دوره قبل به مدال طلا رسید. عباس اورسجی، 
رئیس فدراسیون کبدی درباره حضور شایلا 
جین در ایران و مبلغ قراردادش گفت: او قرار 
است ۶ اردیبهشت به ایران بیاید. هنوز با او توافق 
نکرده ایم اما احتمالا مبلغ قراردادش 2 هزار دلار 

خواهد بود. 

خارج ازمستطیل سبز

بهترین بوکسور حال حاضر جهان  
مایک تایسون، قهرمان اسبق سنگین وزن 
جهان، تایسون فیوری را بهترین بوکسور 
 ،RBC حال حاضر جهان می داند. به گزارش
قهرمان اسبق سنگین وزن جهان گفت که 
تایسون فیوری بریتانیایی جاذبه اصلی بوکس 
و شناخته شده ترین شخصیت در این ورزش 
است. تایسون 5۶ ساله گفت: بهترین بوکسور 
دنیا تایسون فیوری است. اکنون او اصلی ترین 
جاذبه بوکس و شناخته شده ترین شخصیت 
در این ورزش است. فیوری قهرمان سنگین 
وزن شورای جهانی بوکس است. بوکسور 34 
ساله انگلیسی 33 برد در 34 مبارزه در رینگ 
حرفه ای و یک تساوی در دوئل با دیونتای 
وایلدر آمریکایی در سال  در کارنامه دارد. این 
بوکسور اولین عنوان خود را در سال 2015 
در مبارزه با ولادیمیر کلیچکو به دست آورد. 
فیوری تمام عناوین خود را به دلیل دوری سه 
ساله از بوکس به دلیل دوپینگ و همچنین 
افسردگی و اعتیاد به مواد مخدر از دست داد. 

خبـــــر

مبینا علی نسب: 
فدراسیون شطرنج 
برنامه خاصی برای 

ما ندارد!

 حسین ردکا 
روزنامه نگار


